
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 18.02.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že chýba 
jeden poslanec p. Lučanský, ale Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať 
sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s 
pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenia II/2021 
6. Prerokovanie inventúr za rok 2020 
7. Správa hlavnej kontrolórky – činnosť za rok 2020 
8. Prerokovanie predpokladaného vyúčtovanie – rekonštrukcia obecného úradu. 
9. Prerokovanie výrubu lipy a opílenia líp na ceste III. triedy 
10.  Určenie názvu ulíc a číslovanie stavieb v obci Bystrička 
11.  Dodatok č. 1 k zmluve o zriadení vecného bremena  
12.  Informácie o SAD 
13.  Došlá korešpondencia, rôzne 
14.  Diskusia 
15. Záver 
 
 

 

2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Malko , Ing. Korbeľ a Mgr. Pospíšilová 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Matula, Ing. Rendek 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 



4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že bolo uložené predsedovi športu a mládeže uznesenie č 358/2021 
osloviť projektanta na spracovanie projektu, obhliadku miesta, podanie žiadosti. 
Ing. Košút – projekt do konca februára bude. Cena projektu cca 2 500 €. S projektantom urobili 
prehliadku. Ihrisko bude oddrenážované , bude tam niekoľko druhov dráh.  Pôvodná dĺžka sa 
zväčší cca na 72 m  bude dostatočne veľké aj na to, aby tam mohla byť súťažná dráha pre hasičov 
a tiež projekt rieši bezbariérový prístup. 
 
5. Rozpočtové opatrenie č. II/2021 
Materiály poslanci dostali (príloha č.2 ),  
Diskusia: 
Ing. Tureková – upravoval sa rozpočet, aby v ňom boli zahrnuté financie na projektovú 
dokumentáciu ihriska a ostatné úpravy sú drobné korekcie.  
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
6. Prerokovanie inventúr za rok 2020 
Starostka – materiál dostali  ( príloha č. 3) 
Diskusia: 
Ing. Tureková – každý rok prebieha inventúra, všetci poslanci sú do nej zapojení, inventúry 
podpisovali. Dáva ich schvaľovať. 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7. Správa hlavnej kontrolórky – činnosť za rok 2020 
Starostka – materiál (príloha č. 4 ) dostali. Otvára diskusiu: 
Ing. Tureková –stručne oboznámila poslancov o úlohách na ktorých pracovala v minulom roku 
ako aj úloha, ktorá trvá - obecné pozemky v užívaní iných osôb- čo s tým ? 
 Starostka – budeme sa s tým zaoberať keď budeme riešiť chodník a vysporiadanie pozemkov 
na ňom. 
 
8. Prerokovanie predpokladaného vyúčtovanie – rekonštrukcia obecného úradu. 
Starostka – materiál  (príloha č. 5 ) poslanci dostali. Obec aktuálne pracuje na žiadosti 
o záverečnú platbu.  
Ing. Tureková – už sme si mysleli, že to všetko sedí a potom prišli požiadavky na dve strany čo 
všetko máme prerobiť a upraviť.  
Poslanci správu zobrali na vedomie 
 
9. Prerokovanie výrubu lipy a opílenia líp na ceste III. triedy 
Starostka – jedná sa o lipu pri p. Hurtovi . P. Chylová z ochrany prírody bola lipu pozrieť 
potvrdila, že lipa je dutá a mohla by spadnúť. Lipa je na našom pozemku a preto financovať 
výrub bude obec. Žiadosť o výrub je na obci Príbovce, lebo obec si sama sebe nemôže povoliť 
výrub. Dali sme požiadavku na cenovú ponuku na výrub firme KVmont servis, ktorá nám prišla 
a je vo výške 420 € (príloha č. 6 ). Obec chce dať orezať a upraviť lipy pri p. Bartošovi a p. 
Zuzane Vavákovej – tu cenovú ponuku zatiaľ nemáme. Sledujeme aj či v agentúre ŽP nie sú 
nejaké financie, ktoré by sme mohli  použiť  na úpravu celej lipovej aleje. 
 



Diskusia: 
Ing. Tureková –čo s drevom a kto ho uprace ? 
Starostka – pretože máme dobré skúsenosti s Ing. Malkom tak  zlikviduje drevo a uprace 
priestor po výrube. 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
10. Určenie názvu ulíc a číslovanie stavieb v obci Bystrička 
Starostka – materiál dostali  ( príloha č. 7 ). Od teraz budeme každé zastupiteľstvo riešiť tento 
bod. Predbežne máme už prejednané názvy ulíc, máme finálny návrh, ktorý zohľadnil aj 
požiadavky občanov. Ak chcete ešte niečo zmeniť  treba to urobiť čo najskôr, aby mohla ďalej 
na úlohe pokračovať.  
Ing. Košút si všimol, že jedna ulica nemá pomenovanie. Dohodli sa na názve a odhlasovali 
finálny návrh. 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
11. Dodatok č. 1 k zmluve o zriadení vecného bremena  
Starostka –materiál dostali  ( príloha č. 9 ). 
Ide o to, že kataster prerušil konanie, lebo p. Kysacká nemala urobený GP, ten si dá urobiť 
a znovu dodatok popodpisujú , aby si to mohla dať zavkladovať. 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa:0 
 
12 Informácie o SAD 
Starostka sa zúčastnila jednania ohľadom dodatku ku SAD, ktorý sa každý rok podpisuje. 
Mesto Martin má výhrady , preto tento rok ešte dodatok ani nevydali. Zmluva so SAD Žilina 
končí 31.12.2021 a mesto Martin chce založiť vlastný dopravný podnik s tým, že nás zoberú. 
Bez diskusie, poslanci zobrali na vedomie 
 
13. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- snaha o zrevitalizovanie celej lipovej aleje 
- testovanie prebieha v sobotu, treba aby poslanci  oslovili známych a spropagovali testovanie, 
aby nám náklady pokryli výdavky. 
- zatvárať MŠ a ZŠ nebudeme, za predpokladu, že budú dodržané všetky hygienické opatrenia. 
- 2 % na TJ Slovan – propaguje Ing. Košút 
- 2 % pre Anitu Kurhajcovú 
- Ing. Malko – blíži sa koniec volebného obdobia , treba vykonať poslanecké prieskumy navrhuje 
prieskum športových objektov v obci Bystrička. 
- ako zástupca starostky navrhuje odmenu kontrolórke obce, za jej dlhoročnú prácu a to vo 
výške 30 % z mesačného platu jednorázovo. 
- upozorňuje na výzvu z VUC, ktorú by sme mohli využiť na striedačky a lavičky v TJ. 
 
15. Diskusia 
Ing. Matula –nedalo by sa nainštalovať zábradlie na moste pri Kerepeckej   
Starostka – už sa to riešilo niekoľko krát. Autá firmy Brantner tam neprejdú. 



 
Ing. Košút – v areáli školy je stále otvorená brána 
Starostka – to je zatiaľ kvôli odhŕňaniu snehu. 
Ing. Tureková – upozorňuje poslancov či si obišli svoje obvody a upozornili občanov, že len do 
konca mesiaca sa môžu uplatniť zľavy na kuchynský odpad . 
 
 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 18.02.2021 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


